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         Iktatószám: IV. 144/2015. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

Amely készült a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának üléséről. 

 

A társulási tanács ülésének helye:  7100 Szekszárd, Béla király tér 8. Polgármesteri Hivatal I. 

emeleti Konferencia Terme 

 

A társulási tanács ülésének időpontja:  2015. január 9. (pénteken) 10 órakor 

 

Jelen vannak:   A külön íven szereplő települések képviselő-testületei által 

delegáltak és meghívottak. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

      Ács Rezső Szekszárd Megyei Jogú Város polgármestere, 

      Pál József igazgatóságvezető, 

dr. Nagy Tímea jogi és bizottsági referens, 

jegyzőkönyvvezető. 

 

Ács Rezső polgármester: Köszönti a Társulási Tanács megjelent tagjait. Megállapítja, hogy a 100 tagú 

társulásból 54 tag képviselője az ülésen megjelent. A társulást alkotó települések lakosságszáma összesen 

200.551, a jelenlévők által képviselt települések lakosságszáma 166.603. Megállapítja, hogy az ülés 

határozatképes. 

 

Ács Rezső polgármester javasolja napirendre venni a „Tájékoztatás a „KEOP - 1.1.1/C/13 - Települési 

szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek eszközparkjának fejlesztése, informatikai korszerűsítése” 

tárgyú pályázatról” tárgyú napirendi pontot. Bonyhád Város polgármestere javasolja napirendre venni a 

Re-Kom Kft. felügyelő bizottságába új tag felvételét. Dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos kéri napirendre 

venni „Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 

Korszerű Megoldására Felügyelő Bizottságába tag delegálására” napirendi pontot. 

 

Ács Rezső polgármester szavazásra teszi fel a napirendi javaslatot, amelyet a jelenlevők 166.603 igen 

szavazattal, egyhangúan elfogadtak a következők szerint: 

 

 

NAPIREND 

 

 

1. A Társulási Tanács elnökének, alelnökének megválasztása 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 

2. A hulladék-előválogatóval kapcsolatos közbeszerzési eljárásban döntés az ajánlat 

megfelelőségéről és érvényességéről 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső, a Társulási Tanács elnöke 
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3. A hulladék-előválogatóval kapcsolatos közbeszerzési eljárásban az eljárást lezáró döntés 

meghozatala 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső Társulási Tanács elnöke 

 

4. Javaslat az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 

Kezelésének Korszerű Megoldására Felügyelő Bizottságába tag delegálására 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső Társulási Tanács elnöke 

 

5. Javaslat a Re-Kom Nonprofit Kft. felügyelő bizottságába tag delegálására 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos 

 

6. A csurgalékvíz kezelésével kapcsolatos műszaki megoldások és pénzügyi vonzatuk 

ismertetése, döntés a csurgalékvíz kezelésének módjáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

7.  Tájékoztatás a kisbusz finanszírozási lehetőségeiről, döntés a finanszírozás módjáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

8. A Re-Kom Nonprofit Kft. 2014-es üzleti terve kiegészítésének ismertetése, döntés az üzleti 

tervben szereplő tevékenységi körök bővítéséről és a szükséges források biztosításáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

9. A Re-Kom Nonprofit Kft. 2014-es üzleti tervének módosítása 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

10. Tájékoztatás a „KEOP - 1.1.1/C/13 - Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek 

eszközparkjának fejlesztése, informatikai korszerűsítése” tárgyú pályázatról 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 

 

 

1. A Társulási Tanács elnökének, alelnökének megválasztása 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 

 

Ács Rezső polgármester: Kéri, hogy tegyenek javaslatot a társulás elnökének személyére.  

 

Polics József Komló Város polgármestere: Javasolja elnöknek Ács Rezsőt.   

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 132.563 

szavazattal – Ács Rezső Szekszárd Megyei Jogú  
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Város Önkormányzatának polgármestere tartózkodása mellett - egyhangúan elfogadott, és a következő 

határozatot hozta: 

 

 

1/2015. (I. 17.) sz. TT határozat 

Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására elnökének 

megválasztása 

 

Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási 

Tanácsa a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 95. § (1) bekezdése alapján az Önkormányzati 

Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 

Kezelésének Korszerű Megoldására elnökének 

 

 

Ács Rezső 

 

 

urat választja meg. 

 

 

Határidő: 2015. január 9. 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Köszöni a bizalmat. Szeretné megköszönni mindenkinek az eddigi 

munkáját.  Alelnököknek javasolja Bonyhád város polgármesterét, Filóné Ferencz Ibolya asszonyt, valamint 

Mohács város polgármesterét, Szekó József urat.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 133.396 

igen szavazattal – Bonyhád és Mohács városok polgármestereinek tartózkodása mellett - egyhangúan 

elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

2/2015. (I. 17.) sz. TT határozat 

Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására alelnökének 

megválasztása 

 

Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási 

Tanácsa a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 95. § (1) bekezdése alapján az Önkormányzati 

Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 

Kezelésének Korszerű Megoldására alelnökének 

 

Filóné Ferencz Ibolya 
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asszonyt és 

 

Szekó József 

 

urat választja meg. 

 

 

Határidő: 2015. január 9. 

Felelős: Ács Rezső polgármester 

 

 

 

2. A hulladék-előválogatóval kapcsolatos közbeszerzési eljárásban döntés az ajánlat 

megfelelőségéről és érvényességéről 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső, a Társulási Tanács elnöke 

 

Kohl József ügyvezető: Megtörtént a közbeszerzési pályázatnak a részvételi szakasza, melyben a múltkori 

ülésen döntés is született. Most az ajánlati szakaszról kell dönteni. Egy ajánlat maradt a részvételi 

szakaszban. Az ajánlatot a bíráló bizottság megvizsgálta, és érvényesnek találta. Erre figyelemmel javasolja, 

hogy a CWS Invest Üzletviteli Korlátolt Felelősségű Társaság ajánlatát fogadja el a T. Társulási Tanács, 

mint érvényes ajánlatot. 

 

Kovács János Szedres község polgármestere: Az anyag elolvasását követően lenne néhány észrevétele. 

Nem tudni, hogy mennyibe fog kerülni a beruházás. Nem tudni, hogy műszaki tartalom szempontjából 

ténylegesen mi fog megépülni. Nem tudni, hogy rövid, illetve hosszú távon a Re-Kom Kft. működésére 

milyen hatással van. Álláspontja szerint valamilyen tanulmányt kellett volna készíteni. Így ezt egy kicsit 

zsákbamacskának tartja.  

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Maga a szerződés megtárgyalása a 3. napirendi ponthoz tartozik. 

Nyár végén indult ez a folyamat. Az ügyvezető úr és a jogtanácsos úr egyeztetésével, annak 

végeredményeként született meg a szerződés tervezet.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke felfüggeszti a 2. napirendi pont tárgyalását. 

 

 

3. A hulladék-előválogatóval kapcsolatos közbeszerzési eljárásban az eljárást lezáró döntés 

meghozatala 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső Társulási Tanács elnöke 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: A héten volt egy szolgáltatói egyeztetés, ahol szintén elhangzottak 

javaslatok a szerződéssel kapcsolatban azon szolgáltatók részéről, akik a 100 település valamelyikén végzik 

a közszolgáltatást. Ezen javaslatok a szerződésbe beépítésre kerültek. Az előválogató egy megkerülhetetlen 

része kell legyen a hulladékgazdálkodásnak a következő években. Folyamatosan bombázzák a társulást 

különböző cégek azzal, hogy ők hoznának technológiát. Nincs felkészülve a társulás arra, hogy egy 

technológiát üzemeltessen, ráadásul milliárdot meghaladó jellegű beruházást igényelnének a Re-Kom Kft. 

részéről. Megmarad az a kérdés, hogy a kinyert, anyagában hasznosítható hulladéknak az értékesítése hol 

és milyen formában történjen meg. Úgy véli, hogy az önkormányzatoknak a legkisebb kockázatot az jelenti, 
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hogy a szolgáltatást kiadják valakinek. Viselje ő annak kockázatait. Nyilván bizonyos önkormányzati és 

társulási felelősségvállalás kell ehhez, de a beruházással kapcsolatos finanszírozási, üzemeltetési és 

értékesítési problémákat viselje az, aki úgy gondolja, hogy be tud ruházni a cikói hulladéklerakóba. A 

társulásnak az a feladata, hogy azt a felelősségvállalást, amelyet egyébként a konzorciumi és a társulási 

megállapodások aláírásával amúgy is vállaltak a települések, hogy ide szállítják be a hulladékot a cikói 

lerakóba, ezt kell ebben a szerződésben, mint háttér megerősítés ismét megerősíteni, és amennyiben ez 

valójában így történik, akkor azt gondolja, hogy ez a beruházás segítheti a társulást abban, hogy túl tudják 

élni ezt a nehéz időszakot. 

Elmondja, hogy a lerakási járulék szinte már kezelhetetlen problémát jelent a Re-Kom Kft. számára, 

folyamatosan a felhalmozási alapból lett kisegítve a Re-Kom Kft. Erre a szükséges társulási határozatok 

minden esetben megszülettek. Ha nem lép a társulás ebben a kérdésben, akkor hamarosan ez a végéhez fog 

érni.  

 

Kohl József ügyvezető: Ebbe a szerződésbe igyekeztek beletenni minden olyan feltételt, ami a beruházó, 

illetve a társulás részéről felmerült. Elég komplikált szerződés ez igaz, de úgy véli, hogy megpróbáltak 

minden eshetőséget figyelembe venni. A szerződés következményei a Re-Kom Kft.-re nézve: van egy 

bizonyos vállalt mennyiség, a 42.000 tonna, amelyet vállal a Kft., hogy beszállításra kerül. Amennyiben 

ezen mennyiséget nem éri el, úgy jár egy mulasztási kötbér. Jelenleg 46.000 tonna éves beszállítás van 

kommunális hulladékból. Úgy véli, hogy ez egy vállalható mennyiség. Az anyagi vonzata a szerződésnek 

alapesetben, ha 2,67 forintos válogatási díjat kell kifizetni, akkor is több tízmilliós megtakarítást fog 

eredményezni a sima lerakási járulékhoz képest. Vannak olyan források, melyek még nem teljesen fixek. Itt 

a kommunális hulladékból kiválogatott anyagában hasznosított anyagok támogatására vonatkozó pénzek, 

mely még egy kicsit a kormányzati döntés homályába vész. Amennyiben ez a döntés megszületik, akkor 

úgy gondolja, hogy egy közel önfenntartó rendszer jöhet létre. Akkor el lehet kerülni, hogy az 

önkormányzatok a társuláson keresztül a Re-Kom Kft.-t pénzügyileg támogassák. E nélkül a szerződés 

nélkül van egy pénzügyi felosztás lakosságszám arányosan, hogy mi az az összeg, amivel támogatniuk kell 

évente az önkormányzatoknak a Re-Kom Kft.-t, illetve a társulást. Nagyságrendileg 285 millió forint az az 

összeg, amit lerakási járulékként be kell fizessen a Re-Kom Kft. éves szinten, amelyre természetesen 

nincsen fedezet bevételi oldalról.    

 

Kovács János Szedres község polgármestere: A válogató miből áll? Miből fog megépülni? Mennyibe 

kerül? A futamidő végén milyen anyagi nehézséget fog jelenteni a társulásnak? Mennyiért lehet 

visszavásárolni? Ha nem tudja a társulás visszavásárolni, akkor milyen kényszerpályára kerül? Ez csak a 

jelenlegi szabályozásnak megfelelő-e avagy látni lehet, hogy a hulladékgazdálkodás jövője milyen irányba 

megy? Ha szigorodik a rendszer, akkor ez a hulladékválogató megfelelő lesz-e és ki tudja-e elégíteni a 

követelményeket? 

 

Nyúl Gyula CWS Invest Kft. (Ajánlattevő): Sok szeretettel köszönt mindenkit. Mi ez a technológia? Mi 

kerül beépítésre? Elmondja, hogy a válogatóműbe a legaktuálisabb, legmodernebb technológia kerül 

beépítésre. Ez alapvetően egy optikai hulladékkezelésen, hulladékválogatáson működik a rendszer. Ez azt 

jelenti, hogy a vegyes hulladékból egy optikai érzékelő alatt megvilágításra kerül a hulladék, mely felismeri, 

hogy milyen a hulladék minősége, el tudja dönteni, hogy fehér pet, színes pet, tehát mindent felismer a 

rendszer, és a szalag végén sűrített levegővel elválasztja a többitől. Több ilyen berendezés kerül telepítésre. 

Így gyakorlatilag a vegyes hulladékból is kiválogatható az a haszonanyag, ami utána értékesíthető, ezzel 

csökken a lerakott mennyiség, illetve az uniós előírásoknak is sikerül megfelelni, hogy mennyi az országos 

elvárás a haszonanyagok értékesítése szempontjából. Először is kiválogatásra kerülnek a nagy anyagok, ami 

túl nagy hozzá, utána kiválogatásra kerül az összes haszonanyag optikával, utána a haszonanyagokat 

válogatja szét pl. fehér pet, illetve a kiesett kb. 60 mm-es anyag komposztálásra kerül. Abból is kiválogatásra 

kerül az inert anyag, mind az abban lévő műanyag és haszonanyag, így tiszta szerves anyag keletkezik a 

végén, amit komposztálás után hasznosítási anyagként kerül lerakásra, nem terheli lerakási illeték. Szívesen 

bocsát rendelkezésre olyan videót, amin ez jól bemutatható.  
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Az itteni válogató hasonlítani fog a békéscsabaira, az 120.000 tonnás.  

Kérdés volt, hogy mi lesz a berendezéssel. Elmondja, hogy 10 éves időszakban gondolkodnak. A végén a 

beruházási érték 20 százalékáért megveheti a társulás, de eldöntheti, hogy megveszi, vagy marad az 

üzemeltetés a korábbi kézben.  A szerződés meghosszabbítható. Elmondja, hogy nekik kötelességük és 

érdekük, hogy a berendezés üzemképes és karbantartott állapotba kerüljön. Elmondja, hogy ő a társulás 

helyében megvenné. 2-3 év alatt a társulás kitermelné a vételárat. Ezt a társulás 10 múlva is meg tudja 

finanszírozni. Dönthet, hogy a társulás nem kívánja átvenni azt a kockázatot, ami létezik, mely most az ők 

kockázata, amennyiben az olaj ára csökken, akkor a haszon anyagok ára ugyanolyan mértékben csökken. 

Az üzemeltetési kockázatot ők viselik természetesen. Azért is vállalták be, mert ebben az üzemeltetési 

partnerük Bajorország egyik legnagyobb hulladékválogatója, és ők a szakmai partnerük, közbeszerzésen is 

velük indultak, tőlük kapnak szakmai képzést, szakembert. Ilyen, úgynevezett gyárnak az üzemeltetését nem 

is mernék bevállalni.  

 

Kovács János Szedres község polgármestere: Mennyi a 20 %? 

 

Nyúl Gyula CWS Invest Kft. (Ajánlattevő): 1,6 milliárd forint, mely két lépcsőben valósul meg, melynek 

a 20 %-a 320 millió forint. 10 év múlva egy betanult szakembergárda fog rendelkezésre állni, az a kockázat, 

mely most van, már nem jelent kockázatot. Át tudja venni a társulás, hatékonyan és jól tudja üzemeltetni. 

 

Kovács János Szedres község polgármestere: A szerződésben az áll, hogy hitelből kívánja a beruházó cég 

megvalósítani a beruházást, és amennyiben nem kap banki hitelt, akkor következmények nélkül elállhat az 

üzlettől. Milyen tőkeerővel, milyen gazdasági potenciállal rendelkezik a cég, hogy ezt biztosan meg tudja 

valósítani? 

 

Nyúl Gyula CWS Invest Kft. (Ajánlattevő): A finanszírozást jelenleg 95 %-osra gondolja. Elmondja, 

hogy a kötelező ajánlatot fogják megkapni a banktól kb. két héten belül, már az utolsó fázisban vannak, 

csak karácsony miatt leálltak a bankok. Az önerő mértéke 500 millió forint körül van, melyet tudnak 

biztosítani. Így áll össze a finanszírozás. Több tíz millió forintos büntetést kapnak, amennyiben veszik a 

kalapjukat és nem csinálnak semmit. Engedélyeket is be kell szerezni, úgy gondolja, hogy nagyon sokat 

dolgoztak, hogy megvalósuljon a projekt. Szűk határidőt szabott a Re-Kom Kft., 240 nap nem hosszú idő 

egy ilyen beruházás előkészítéséhez.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Köszönti a társulás tagjait. Úgy véli, hogy jó és eredményes 

lehet ez a program. Ebben a programban vállalta a társulás a keletkező hulladék csökkentését. Összhangba 

kell hozni a hulladék mennyiségét a most tárgyalandó projekttel. A projekt 42.000 tonna hulladék lerakását 

várja az önkormányzatoktól. Több kérdése is lenne. Ezen mennyiséget a szolgáltatók és a Re-Kom Kft. 

között szét kívánják osztani és velük szerződést kötni meghatározott hulladék leszállításának biztosítására? 

Ha ez így van, akkor úgy véli, hogy mielőtt megkötnék a megállapodást, előtte a szolgáltatókkal le kell ülni 

egyeztetni. A 42.000 tonna hulladék 80 %-ánál van rendkívüli felmondási lehetőség. Ha a szelektív 

fejlesztés megvalósul, akkor nem lesz 42.000 tonna hulladék a leszállított mennyiség. Szeretné, ha 

csökkentenék a kötbért, ha az 80 %-os mennyiségnél lépne hatályba, nem onnan indulna, összhangban a 

rendkívüli felmondással. A megállapodásban ők vállalják a beszállított hulladékmennyiségnek 40 %-kal 

való csökkentését, ami a társulásnak jó, hiszen kevesebb hulladéklerakási járulékot kell fizetni. Cél, hogy a 

program megvalósuljon. Ugyanakkor a viszonosság elve alapján nem látja a további garanciát az 

Ajánlattevő urak részéről, hiszen a lerakási járulék felét szeretnék kötbérként, mely a számítás alapján nem 

eléggé értelmezhető számára. Amennyiben nem 40 %-kal csökken a lerakott hulladék mennyisége, hanem 

csak 30 %-kal vagy 20 %-kal, az a társulásnak jelentős többletköltséget jelent. Nem érti, hogy miért 

százmilliós nagyságrendű a kötbér ebben az esetben is. Nem érzi arányban a Re-Kom Kft.-től vállalt 

kötelezettségvállalással szemben. Hogy a szerződésre pontot lehessen tenni, kezdeményezi, hogy bízzon 

meg néhány települést a társulás, mondjuk Szekszárd, Bonyhád, Komló, Mohács vezetőit jogászok 
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bevonásával a szerződés véglegesítése végett. Reméli eredményes projekt lesz. Garanciában is szeretné 

kérni a viszonosságot.  

 

Nyúl Gyula  CWS Invest Kft. (Ajánlattevő): Nem tudja, hogy az új pályázatban mit vállalt a társulás, de 

biztos benne, hogy a válogatóművel a szelektív gyűjtés felfuttatása nélkül is vállalható mindenféle egyéb 

elvárás, hiszen gyakorlatilag a hulladékban lévő haszonanyagok 90-95 %-át hasznosítható módon nyerhetik 

vissza, amellyel gyakorlatilag az országban kettő ilyen válogató lesz, ha elkészülnek, de ha időben döntnek, 

akkor ez lesz a legelső. Elmondja, hogy az ő vállalásuk sokkal erősebb, mint ami a másik oldalról elvárásra 

kerül, mert szerinte annál többet nem is lehet volna eltérítési oldalról bevállalni. A szelektív hulladék 

csökkentheti a lerakott hulladékmennyiséget, nyitottak arra, hogy erről tárgyaljanak, mindenképpen egy 

lépcsős csökkentést tartanak elfogadhatónak.  Ugyanis a szerződésben magánoldalról is betesznek 4-500 

millió forintot, a bank is hitelez, tehát a társulásnak elmaradt haszna nem keletkezik, ha nem annyit teljesít 

a Ajánlattevő cég. Elmondja, hogy pénzügyileg buknak rajta, ha nem annyit teljesítenek, tehát nem a 40 % 

elérése, hanem a túlteljesítése az alapvető céljuk és feladatuk. A személyes érdekük a jól teljesítés. Nyilván 

senki ne gondolja azt, hogy ennyi pénz betétele karitatív alapon működik, úgy véli mindkét fél nyerhet az 

üggyel. Jobban örültek volna, ha havi fix díjat kapnak. Van egy feltételezésük, hogy az állam támogatja, 

hasonlóan a szelektív gyűjtéshez a vegyes hulladékból történő haszonanyag kinyerését. Ez az idei, 

úgynevezett országos gyűjtési és hasznosítási terv az OGYHT-ban fog megjelenni. Tudomása szerint a két 

államtitkár már jóváhagyta, miniszteri aláírásra vár, a héten vagy jövő héten meg fog jelenni azon összeggel, 

amellyel a Re-Kom Kft. is számol.   

Ha 40 %-ot nem érik el, akkor milyen garanciákat fizessenek? Úgy véli, arányosan kell ezeket hozni. 

Mindkét fél vállal kockázatot, ezt próbálják egyenesbe hozni. 

 

Polics József Komló város polgármestere: Ha a társulás elfogadja Szekó polgármester úr javaslatát, akkor 

tudja támogatni ezt a kérdést, egyébként nem. Számtalan nyitott kérdés van a szerződésben, amelynek végső 

pontja az önkormányzat. Ezért nagyon körültekintetően kell eljárni. Sok jogszabály változott a pályázat 

indulása óta. pl. a 385/2014. Kormányrendelet. Ki a szerződő fél? Ki vállal kötelezettséget? A szolgáltató. 

A szerződés célja nemcsak a kommunális hulladék, hanem a szelektív szigeten gyűjtött hulladék és a házhoz 

menő szelektíven gyűjtött hulladék is, ami benne van a másik pályázatban is. Sorolhatná az aggályokat, 

melyek már korábban megfogalmazódtak. Ha a pályázat nem nyert volna, akkor másként kellett volna 

kezelni a szerződést. Javasolja, hogy Szekó József polgármester úr javaslatát fogadja el a társulás. Menjenek 

végig minden pontján a szerződésnek. Ne legyen az, hogy az egyik fél kockázatot vállal, a másik pedig nem. 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Álláspontja szerint el fognak menni abba az irányba, hogy nem 

tudnak megállapodásra jutni. A közszolgáltatók nincsenek bevonva ebbe a szerződésbe, továbbá a szelektív 

hulladékról nincs szó benne. Kommunális hulladékról szól a szerződés. Kéri, hogy döntsenek abban, hogy 

az irány elfogadható-e, megkívánják-e oldani ezt a problémát vagy nem, utána Bátaszék, Mohács, Komló, 

Tolna, Bonyhád, Szekszárd, a nagyobb települések – mert könnyebben mozgathatók – részvételével egy 

bizottság ezeken a pontokon végigmegy és utána a társulás végérvényesen rámondja az áment. Nem 

szeretné, hogy a 285 millió forintot be kelljen fizetni. A szerződésben azt vállalja a társulás, hogy ezt a 

hulladékot ide szállítják be. Aki eddig is ide szállította, annak nem kell tartania, és aki ide fogja a 

továbbiakban annak sem. A 2. napirendi pont kapcsán azt a döntést meg kell hozni, hogy eredményes és 

érvényes a pályázat, a 3. napirendi pont kapcsán pedig azt, hogy a társulás felhatalmazza az előbb említett 

grémiumot, hogy folytassa le a szükséges egyeztetéseket a megállapodással kapcsolatban január 31-ig, és 

február 15-ig tartsanak egy társulási ülést és döntsenek ebben. Javasolja, hogy a megoldás irányába 

menjenek. A szolgáltatói javaslatok, megjegyzések is már beépítésre kerültek.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Elfogadható. Megegyezésre kell törekedni. Jó lenne tudni, 

hogy a szolgáltató milyen beszállított mennyiséget vállalhat éves szinten.  A másik pályázatban vállalt 

kötelezettségeket összhangba kell hozni azzal, amit itt vállal a társulás. Bármennyire is a szelektív 

hulladékot nem érinti, de mégis a szelektivitás növelésével csökkeni fog a beszállított hulladék mennyisége. 
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Ilyen formán összefüggés van a két pályázat között. Az ajánlattételi dokumentációnak része volt-e a 

megállapodás? 

 

Kohl József ügyvezető: Nem.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Tartózkodik attól, hogy most végleges eredményt 

hirdessenek. Javasolja, hogy feltételes eredményt hirdessenek. Amennyiben megállapodásra tudnak jutni, 

akkor fogadják el a pályázati ajánlatot.  

 

Kohl József ügyvezető: Ha az ajánlat érvényességét elfogadja a társulás, elvileg a tárgyalásos szakasz utána 

indulna meg, és akkor még mindig lehet kockázat nélkül mondani, hogy a szerződéses feltételekben nem 

sikerült közös nevezőre jutni és eredménytelen az eljárás.  

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke felfüggeszti a napirendi pont tárgyalását. 

 

 

4. Javaslat az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 

Kezelésének Korszerű Megoldására Felügyelő Bizottságába tag delegálására 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső Társulási Tanács elnöke 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Javaslatot tesz Polics József, Szűcs Sándor és Ördög Béla urakat a 

felügyelő bizottsági tagjává megválasztani.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási 

Tanács 166.603 igen szavazattal egyhangúan elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

3/2015. (I. 9.) TT határozat 

Javaslat az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Felügyelő 

Bizottságába tag delegálására 

 

Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési 

Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

95. § (3) bekezdése alapján az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi 

Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására 

Felügyelő Bizottságába 

 

 

Polics József 

Szűcs Sándor 

Ördög Béla 

 

urakat választja meg. 

 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 
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5. Javaslat a Re-Kom Nonprofit Kft. felügyelő bizottságába tag delegálására 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos 

 

dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos: Bonyhád polgármestere bejelentette, hogy Bandelné Erb Etelka 

lemondott felügyelő bizottsági tagságáról, és egyben javasolta, hogy Énekes Andrea Bonyhád, Mónus I. u. 

29/A. szám alatti lakost válassza meg a társulási tanács a Re-Kom Kft. felügyeli bizottsági tagjává 5 éves 

időtartamra. Ehhez kapcsolódóan el kell fogadni a T. Társulási Tanácsnak az alapító okirat módosítását, 

figyelemmel arra, hogy a cégbíróságnál át kell vezettetni a felügyelő bizottsági tag megszűnését, illetőleg 

az új tag bejegyzését, továbbá kéri, hogy hatalmazza fel a T. Tanács elnökét az egységes szerkezetbe foglalt 

alapító okirat módosításának aláírására.   

 

dr. Bozsolik Róbert Bátaszék város polgármestere: Úgy tűnik, hogy egyfajta szavazógépbe mennek át a 

jelenlévők. Szóbeli előterjesztésekkel dönt a társulás több száz milliós közbeszerzésekről, ajánlatok 

érvényességéről, érvénytelenségéről, még határozati javaslatot sem kapnak. Arra kéri az elnök urat, illetve 

az ügyvezető urakat, hogy ezekben a kérdésekben legalább írásbeli határozati javaslati szintig jussunk el, 

hogy a saját településén felelősségteljesen tudja tájékoztatni a képviselő-testületet. Alapító okiratról 

döntenek úgy, hogy nem is látják azokat. Nem tud úgy dönteni, hogy három perces szóbeli előterjesztést 

követően döntsön adott kérdésben.  

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Határozottan visszautasítja, hogy szóbeli előterjesztésekkel 

szavaznak több száz milliós kérdésekben. Természetesen nincs akadálya annak, hogy a határozati javaslatok 

írásban kiküldésre kerüljenek. Több alkalommal kiküldésre került a szerződés módosított formában is. Az 

alapító okiratban csak a személyek változtak. Decemberben ezen napirendi pontok kiküldésre kerültek, most 

csak a szerződés módosult.  

 

dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos: Tegnap jutott tudomásunkra ez a személyi változás. Amennyiben 

igényt tartanak T. Társulási Tanácstagok, úgy az alapító okirat módosítását, illetve annak egységes 

szerkezetét megküldjük Önöknek.  

 

dr. Bozsolik Róbert Bátaszék város polgármestere: A mellékleteket nem kaptuk meg a szerződéshez. 

Egyetértek a szűkebb grémium létrehozásával a szerződés vonatkozásában.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási 

Tanács 166.603 igen szavazattal egyhangúan elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

4/2015. (I. 9.) TT határozat 

Javaslat a Re-Kom Nonprofit Kft. felügyelő bizottságába tag 

delegálására 

 
1.  A Társulási Tanács a Re-Kom Nonprofit Kft. Felügyelőbizottsága 

tagjának, Bandelné Erb Etelka Éva lemondását 2015. január 9. 

napjával elfogadja. 

  

2.  A Társulási Tanács 2015. január 10. napjától kezdődő hatállyal 5 

éves időtartamra a Re-Kom Nonprofit Kft. Felügyelőbizottság 
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tagjává megválasztja Énekes Andrea, Bonyhád, Mónus I. u. 29/3. 

szám alatti lakost.  

 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási 

Tanács 166.603 igen szavazattal egyhangúan elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 
5/2015. (I. 9.) TT határozat 

Javaslat a Re-Kom Nonprofit Kft. alapító okiratának módosítására 

 
A Társulási Tanács a Re-Kom Nonprofit Kft.-nek a 2014. március 15. 

napján hatályba lépett Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 

rendelkezéseinek megfelelően módosított egységes szerkezetbe foglalt 

alapító okiratot elfogadja, és az abban foglaltakat a társaság működésére 

nézve kötelezőnek tekinti.  
 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

               dr. Fenyőházi Elemér jogtanácsos 

 

 

A Társulási Tanács visszatér a 2. és 3. napirendi pontok tárgyalásához. 

 

 

Kohl József ügyvezető: A közbeszerzési tanácsadóval való konzultációt követően elmondja, hogy nem 

szükséges most semmilyen döntést hozni. Jelezte, hogy február 4. a végső határidő, addig az egyeztetést, 

illetve az újabb társulási ülést meg kell tartani.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a 2. és 3. napirendi pontra vonatkozó határozati 

javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 166.603 igen szavazattal egyhangúan elfogadott, és a következő 

határozatot hozta: 

 

6/2015. (I. 9.) TT határozat 

A hulladék-előválogatóval kapcsolatos közbeszerzési eljárásban döntés 

az ajánlat megfelelőségéről és érvényességéről, az eljárást lezáró döntés 

meghozatala 

 

A Társulási Tanács felhatalmazza Bátaszék, Mohács, Komló, Tolna, 

Bonyhád, Szekszárd városok képviselőit, hogy folytassák le a szükséges 

egyeztetéseket a megállapodással kapcsolatban 2015. február 4. napjáig.  

 

 

Határidő: 2015. január 9., 2015. február 4.  

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 
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6. A csurgalékvíz kezelésével kapcsolatos műszaki megoldások és pénzügyi vonzatuk 

ismertetése, döntés a csurgalékvíz kezelésének módjáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

Kohl József ügyvezető: A Progressió Kft.-t felkérték a problémának a megoldására, azaz hogy keressen 

megfelelő technológiát, illetve a Kft.-hez beérkezett technológiákat értékelje, vizsgálja meg. Két 

technológia maradt fenn a rostán, a Pintér Művek Aquasolution konzorciumának technológiája, illetve a 

másik ajánlattevő a Körte Kft. A tárgyalások lassan haladnak. Most egy olyan műszaki és pénzügyi 

konstrukciót állítanak össze az ajánlattevők, mely egy rövid átmeneti időszakra, mely kb. fél éves, egy éves 

időtartamot jelent, arra milyen technológiát tudnak biztosítani, és azt milyen díjazás ellenében. Erre azért 

van szükség, mert valószínű, hogy az idei évben kiírásra kerül egy olyan pályázat, amelyben a csurgalékvíz 

tisztítási technológiára lehet pályázni. Úgy véli, hogy 80-100 millió forintos közbeszerzési eljárást kiírni 

úgy, hogy nincs forrás rá, nem lehet, inkább azt tanácsolja, hogy várjanak, hátha lehet állami támogatást 

igénybe venni. A február 4-i társulási ülésre olyan javaslatot tud előterjeszteni, mely alapján el lehet dönteni, 

hogy A avagy B technológiát válasszák. A pályázat kiírásáig ez a megoldás működhet. A csurgalékvíz 

kérdést kezelni kell, azt kezelik is. November eleje óta megvan minden engedély a partnereknél, 

folyamatosan szállítják Kaposvárra a csurgalékvizet. Eddig több mint 7000 m3-t szállítottak már el, melyet 

a Re-Kom Kft. tartalékaiból fizették. Elmondja, hogy döntést most nem tudnak hozni. Annyi támogatást 

kér, hogy a tárgyalásokat folytathassa,az átmeneti időszakra megoldást kereshessen.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Javasolja megvizsgálni a feltételes közbeszerzésnek a kiírási 

lehetőségét, tekintettel arra, hogy február 4-e igen közel van.  

 

Kovács János Szedres község polgármestere: A szakértői anyag utal arra, hogy 2011-ben vezetői 

mulasztások történtek, több ügyvezető megfordult a Re-Kom Kft.-nél. Kérdése, hogy megáll-e a 

felelősségük, illetve érdemes ezt a kérdést felvetni.  

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: A szakértői vélemény is nyitva hagyja azt a kérdést, hogy a társulás 

tovább kíván-e menni azon az úton, hogy megállapítsa a személyi felelősség kérdését. Javasolja, hogy vigye 

végig a társulás eme folyamatot. Vizsgálják meg, hogy az üzemeltetés során, illetve a kivitelezés során 

felmerülhet-e olyan kérdés, mely egyértelmű személyi felelősség megállapítását teszi lehetővé. 

Amennyiben a szakértői anyag kiegészül ezzel, akkor eldönti a társulás, hogy lép-e ezen a területen tovább 

vagy nem. Elmondja, hogy számára is meglepő volt, hogy ilyen régóta húzódik, jó lenne, ha mielőbb nyugvó 

pontra lehetne helyezni. Szeretné a társulást tájékoztatni arról, hogy amikor átvették üzemeltetésre ezeket a 

vagyontárgyakat, akkor megbíztak egy mérnöki-szakértői csapatot, akik végigjárták mindent, és 

megállapították, hogy a terveknek megfelelően épültek meg, és ez vonatkozik a cikói lerakóra is. 

Álláspontjuk szerint üzemeltetésre kész állapotban vannak, átvehetőek. Mindezt büntetőjogi felelősségük 

tudatában tették meg.  A csurgalékvíz probléma abban az időben, hasonló technológiával épült lerakónál 

hasonlóképpen jelentkezik és problémákat okoz.  

 

Simon László Kismányok község polgármestere: A szakértői vélemény is tartalmazza, hogy a 

medencénél található töltés építésére nem lehet magyarázatot találni. Építési hiba, ezt látni kellett volna. 

 

Kohl József ügyvezető: A földmű, mely a kazetta délkeleti oldalán található, az nem a kivitelező által 

épített, hanem utólag az üzemeltető által épített földmű.  
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Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Javasolja, hogy szavazzanak a feltételes közbeszerzés elindításáról, 

illetve vizsgálják meg, hogy ki milyen mértékben felelős a Re-Kom Kft.-nél történő mulasztások 

vonatkozásában.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet 

a Társulási Tanács 166.603 igen szavazattal egyhangúan elfogadott, és a következő határozatot hozta: 

 

 

7/2015. (I. 9.) TT határozat 

A csurgalékvíz tisztító berendezés feltételes közbeszerzési eljárás 

elindítása és a Re-Kom Kft. volt ügyvezetőinek felelőssége 

 

1.  A Társulási Tanács felhatalmazza a Re-Kom Nonprofit Kft. 

ügyvezetőjét a csurgalékvíz tisztító berendezés feltételes 

közbeszerzési eljárás elindítására. 

 

2.  A Társulási Tanács felhatalmazza elnökét, hogy folytasson le 

további vizsgálatot a célból, hogy terhel-e valamely vezetőt 

felelősség vagy mulasztás a Re-Kom Kft. 2011. évi működése 

vonatkozásában.  

 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 Kohl József ügyvezető 

 

 

 

7.  Tájékoztatás a kisbusz finanszírozási lehetőségeiről, döntés a finanszírozás módjáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

Kohl József ügyvezető: Három opció van, vagy veszünk egy kisbuszt készpénzért, emellett 

lízingkonstrukció avagy tartós bérlet jöhet szóba. Lízingkonstrukcióval az lehet a probléma, hogy a Re-Kom 

Kft. valószínűleg nem hitelképes. Tartós bérletnél e feltétel nem áll fenn, hiszen nem kerül a Kft. tulajdonába 

a kisbusz, az továbbra is a banknál marad. Legolcsóbb a lízing. Javasolja, hogy próbálják meg a 

lízingkonstrukciót, és kéri, hogy a társulás támogassa. Amennyiben nem sikerül a lízingszerződést 

megkötni, úgy tartós bérleti konstrukciót javasol.   

 

Simon László Kismányok község polgármestere: Véleménye szerint, amíg ilyen problémákat okoz a 

csurgalékvíz elszállítása, addig nem kellene kisbuszt vásárolnia a Kft.-nek, hiszen nincs is rá pénze. Nem 

tudja, hogy milyen állapotban vannak a mostani kisbuszok. Jelenleg nem támogatja a kisbusz vásárlását a 

csurgalékvízzel felmerült probléma miatt.   

 

Kohl József ügyvezető: Az autóbusz, mely kiesett annak javítása költsége többszörösen meghaladja az 

értékét, ezért javasolta új busz beszerzését. Jelenleg bérelnek egy buszt, mellyel a dolgozók bejárását oldják 

meg. A bérlet a legdrágább.  

 

Simon László Kismányok község polgármestere: Nem tudnak másként bejárni a dolgozók? Oldják meg. 
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Kohl József ügyvezető: Szekszárd és Bonyhád környékéről járnak be a dolgozók.  

 

Kovács János Szedres község polgármestere: A Re-Kom Kft. normális működéséhez szükséges egy 

kisbusz. Van 100 település, javasolja, hogy adják össze a busz árát. 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Támogatja a kisbusz lízingkonstrukcióval való megoldását. Javasolja, 

hogy a társulás biztosítsa a Re-Kom Kft.-nek azt a lehetőséget, hogy lízing formájában a gépjárművet 

beszerezze. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet 

a Társulási Tanács 164.968 igen szavazattal elfogadott - Kismányok, Kisvejke, Kisnyárád és Györe 

nemmel szavazott -, és a következő határozatot hozta: 

 

8/2015. (I. 9.) TT határozat 

Tájékoztatás a kisbusz finanszírozási lehetőségeiről, döntés a 

finanszírozás módjáról 

 

A Társulási Tanács felhatalmazza a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetőjét 

egy kilenc személyes mikrobusz lízingelésének előkészítésére és a 

lízingszerződés megkötésére. 

 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 Kohl József ügyvezető 

 

 

 

8. A Re-Kom Nonprofit Kft. 2014-es üzleti terve kiegészítésének ismertetése, döntés az üzleti 

tervben szereplő tevékenységi körök bővítéséről és a szükséges források biztosításáról 

 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

Kohl József ügyvezető: Elmondja, hogy az üzleti terv kiegészítése szeptemberben volt aktuális, csak azóta 

nem sikerült társulási tanácsülést tartani. Polics József polgármester úr felvetése alapján készült a 

kiegészítés, miszerint milyen egyéb bevételi forrást lehetne a Re-Kom Kft. számára biztosítani. 

Összegyűjtötte a lehetséges alternatívákat, viszont valamennyihez beruházás szükséges, amely több tíz 

millió forintos eszközbeszerzést, illetve létszámbővítést jelentene. Úgy véli, hogy jelen helyzetben erre 

nincsen lehetőség.  

 

Polics József Komló város polgármestere: Úgy gondolja, hogy jelenleg nincsen lehetőség az előbb 

elmondottak megvalósítására.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A Társulási Tanács – határozathozatal nélkül – tudomásul veszi a tájékoztatót. 
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9. A Re-Kom Nonprofit Kft. 2014-es üzleti tervének módosítása 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Kohl József, a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetője 

 

Kohl József ügyvezető: Álláspontja szerint nem aktuális ezen napirendi pont megtárgyalása. 

 

 

10. Tájékoztatás a „KEOP - 1.1.1/C/13 - Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek 

eszközparkjának fejlesztése, informatikai korszerűsítése” tárgyú pályázatról 

 (szóbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: A társulás pályázott 2013 nyarán egy 1,3 milliárd forintos 

keretösszegű pályázatra, amelynek lényege a szelektív hulladékgyűjtés eszközrendszerének a bővítése, 

kiépítése volt. Akkor első körben a pályázat elutasításra került. 2015. január 1. napjától kötelező a házhoz 

menő szelektív hulladékgyűjtési rendszer biztosítása. Reméli, hogy minden közszolgáltató jogkövetőként 

kiépítette ezt a rendszert függetlenül ettől a pályázattól. Az Alisca Terra Kft. megtette ezt. Tájékoztatja a 

társulást, hogy a pályázat kapcsán két fontos kérdés vetődik fel: az egyik, hogy azzal a műszaki tartalommal 

már nem biztos, hogy célszerű elfogadni, e célból egy egyeztetést a héten lefolytattak a szolgáltatók, 

melynek következtében született egy átdolgozott rendszer, mely elfogadható és támogatható lenne a 

részükről, viszont ennek az a feltétele, hogy a társulás meghozza az ehhez szükséges határozatokat. Eddig 

egy döntés született, miszerint a társulás biztosítja az 5 %-os önerőt, mert 95 %-os támogatottságú maga a 

program. Az 5 % 65 millió forint volt 2013 nyarán. Egy fontos döntés nem született, mivel áfalany a társulás, 

nettó összeg a 65 millió forint, a pályázatnak van egy 300 millió forintot meghaladó áfa tartalma, melyet 

szintén elő kell finanszírozni. Tájékoztatja továbbá a társulást, hogy jelenleg 240 millió forinttal 

rendelkeznek a felhalmozási alapot illetően, mert kölcsön formájában szintén társulási ülésen hozott 

határozat alapján a Re-Kom Kft. számára lerakási járulék fizetési kötelezettséghez a forrásokat a társulás 

biztosította. Javasolja, hogy mivel a pályázat összefügg a közbeszerzéssel tegyék át az öt fős bizottság 

hatáskörébe. Tekintettel arra, hogy 2013-ban hosszú heteket, hónapokat töltöttek a pályázat előkészítésével, 

így nem javasolja, hogy két hét alatt egy nettő 1,3 milliárdos pályázatba úgy vágjanak bele, hogy a forrásokat 

nem látta. Azzal a feltétellel adná át a bizottság hatáskörébe a pályázat előkészítését, hogy keressék meg a 

bankokat annak érdekében, hogy az áfának a finanszírozása, melyet vissza tudnak majd igényelni egy külső 

forrás bevonásával, például banki hitel felvételével megoldható-e.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Javasolja, hogy éljenek ezzel a pályázati lehetőséggel, hiszen 

ritkán adódik ilyen. Javasolja továbbá, hogy a társulás forduljon a Kormányhoz támogatásért. Kéri a társulás 

elnökét, hogy az ülést követően a kijelölt öt fős grémium, illetőleg a vállalkozó maradjon itt megbeszélni a 

leglényegesebb kérdéseket. 

 

Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: Előre tudni kell, hogy miből kerül finanszírozásra a 300 millió forint, 

nem lehet ilyen pályázatba e nélkül belevágni álláspontja szerint.  

 

Szűcs Sándor Zomba község polgármestere: Álláspontja szerint nem szabad ezt a lehetőséget 

elszalasztani. Számítást kellene végezni arra vonatkozóan, hogy a 300 milliós áfa mivel terhelné 

visszaigényléséig a társönkormányzatokat. Támogatja Szekó polgármester úr javaslatát, hogy találják meg 

a lakossági szelektív gyűjtőedények leigénylésének valamilyen módját. Volt már olyan, hogy a szolgáltató 

adott kölcsön az önkormányzat számára. Próbálják meg ezt a lehetőséget.  

 

Szekó József Mohács város polgármestere: Nem szabad 1,3 milliárd forintról lemondani.  
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Ács Rezső Társulási Tanács elnöke: A határozati javaslat akként szólna, hogy az előfinanszírozást oldja 

meg a Re-Kom Kft.   

 

Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet 

a Társulási Tanács 166.603 igen szavazattal elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 

9/2015. (I. 9.) TT határozat 

Pályázat előfinanszírozási lehetőségei  
 

A Társulási Tanács felhatalmazza a Re-Kom Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, 

hogy keresse meg „KEOP - 1.1.1/C/13 - Települési szilárdhulladék-

gazdálkodási rendszerek eszközparkjának fejlesztése, informatikai 

korszerűsítése” pályázati projekt vonatkozásában az előfinanszírozási 

lehetőségeket. 

 

 

Határidő: 2015. január 9.   

Felelős: Ács Rezső a Társulási Tanács elnöke 

 Kohl József ügyvezető 

 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a Társulási Tanács ülését 11 óra 50 perckor 

berekeszti. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

          Ács Rezső                         Dr. Göttlinger István 

Társulási Tanács elnöke       jegyzőt helyettesítő aljegyző 


